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22.1.2024 -Ag B301- klo 16:15

Läsnä:
Lauri Laitinen puheenjohtaja
Antti Laajalahti sihteeri
Essi Lampinen
Jessica Tikkaoja
Eveliina Viitasalo
Tomi Salo Saapui 17:16
Pinja Jousinen
Sara Nikulainen
Elsa Vänttinen
Veera Mäentaus
Siru Huurre Etänä Zoomissa
Elina Hukkanen Saapui 16:22
Sarianna Saastamoinen Etänä Zoomissa

Jawad el Hamrou Poistui 16:23
Olli Puhtimäki Poistui 16:52
Jenna Kauppi Poistui 16:52

1. Kokouksen avaaminen
Avattiin kokous klo 16:16

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus
Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Esityslistan hyväksyminen
Hyväksyttiin esityslista sellaisenaan.

4. Ilmoitusasiat
-

5. Hallintoasiat
5.1.Talousasiat

Tilanne tilillä: 11892,49 €
Kassassa: 110 €

Ehdotus: Pankin vaihto Danske Bankilta OmaSp:lle. Vaihdos toteutetaan kokonaan
vuosijuhlien jälkeen. OmaSp:tä ja Danske Bankia pidetään yhtä aikaa vuosijuhliin asti,
kunhan OmaSp saadaan käyttöön.

Päätös: Ehdotuksen mukaan.

5.2. Loimu
Sopimus Loimun kanssa allekirjoitetaan.

5.3. Revolution & Venn, Freetime
Tapaaminen Jukan kanssa tapahtunut. Soppari pysyisi muuten aikalailla samana,
mutta ravintoloiden pitää etukäteen ilmoittaa meille hintojen muutoksista, eikä
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tulevaisuudessa millään ainejärjestöllä ole enää erillisiä ainejärjestöalennuksia.
Tapaaminen tulevaisuudessa vielä Freetimen ison kihon kanssa, puhtaalta pöydältä
aloitus?

Päätös: Tuotiin ilmi.
5.4. Uusia mahdollisia yhteistyöpaikkoja?

Escapen ainejärjestöt muuttavat ainakin väliaikaisesti Londoniin. Meidän kannattaa
alkaa jo etsiä uutta yhteistyöklubia. Rekomin syksyn tarjous oli heikko, mutta pitäisikö
yrittää uudestaan? Vai pysytäänkö pelkällä Freetimellä?

Päätös: Yritetään uudestaan Rekomin kanssa. Tästä nakki Tomille.

Pidetään tauko 17:19
Jatketaan kokousta klo 17:28

5.5. Vuosijuhlat
5.5.1. Vuosijuhlamerkki

Marraskuussa toteutettiin kilpailu vuosijuhlamerkistä. Liitekansiosta löytyy
merkkiehdokkaat ja äänestyslomake. Kilpailun voittajalle on kilpailuilmoituksessa
luvattu muutama kappale merkkejä ilmaiseksi.

Esitys: Hallitus valitsee vuosijuhlamerkin x. Hallitus kilpailuttaa vuosijuhlamerkin
painattamisen ja tilaa x kpl vuosijuhlamerkkiä. Vuosijuhlamerkkikilpailun
voittajalle toimitetaan x kpl merkkejä veloituksetta.

Päätös: Hallitus valitsee vuosijuhlamerkin 5. Aluksi tasatilanne merkkien 2, 4 ja
viisi kesken. Loppujen Lopuksi äänestettiin merkkien 2 ja 5 välillä. merkki 5 voitti
äänin 7 - 5.

5.5.2. Silliksen järjestäminen
Sillistä ollaan järjestämässä Valorinteelle. Silliksellä on tarkoitus järjestää
ohjelmaa, purtavaa ja virvoikkeita omasta takaa. Käytännön vuoksi,
Ruoka&Juoma puoli kannattaisi järjestää tukun kautta. Tätä varten Radikaali
tarvitsee kuitenkin tukkukortin.

Lisätietoa sivulta: https://www.kespro.com/tukku/tukkukortti

Esitys: Essi Lampinen tekee selvityksen tukkukortin hankkimisesta. Kortti menee
Jessica Tikkaojan vastuulle.

Päätös: esityksen mukaan.
5.5.3. Vuosijuhlaviikon aikataulu

Vuosijuhlaviikon tapahtumarungoksi on ajateltu seuraavaa:
Ma - Tanssiharjoitukset ja etikettikoulutus
Ti - Revo-Tiistai, jotain spessua vujujen takia
Ke - Vuosijuhlasitsit
To - Vuosijuhlasauna
Pe - Alumniyhteistyötapahtuma
La - Vujut
Su - Sillis

https://www.kespro.com/tukku/tukkukortti
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Vuosijuhlien järjestämisvastuu pääasiassa vuosijuhlatiimillä. Vuosijuhlaviikon
tapahtumien järjestämisen vastuu tapsoilla. Silliksestä sovittu erikseen, että
järjestämisvastuu yhdessä. Näin alkuvuoden muistutuksena uusille hallituslaisille,
että vaikka tapahtumat eivät oman sektorin asia olisi, on järjestämisvastuu aina
Radikaalin hallituksen jäsenille. Tapahtumat ovat Radikaalin järjestämiä ja tämän
takia hallituslaiset ovat myös vastuussa tapahtumien sujuvuudesta.

Esitys: Tuodaan tiedoksi.

Vastaesitys: vuosijuhlatiimi teettää vuosijuhlaviikon tapahtumat poislukien sitsit.
Tapsat auttaa myös tiistain ja silliksen kanssa. Vujutiimissä on väkeä kuin pipoa
ja tästä saisi heillekin tehtävää (varsinkin kun on kutsuvieraslistalla?).
Tapahtumatiimillä on kiireinen huhtikuu jo ilman vujuviikonkin tapahtumia, ei
väkisin hankita heille burnouttia.

Äänestetään Alkuperäisen- ja vastaesityksen välillä. Hylätään alkuperäinen esitys
äänin 11 - 1

Päätös: Vastaesityksen mukaan.
5.5.4.Vuosijuhlien tilannekatsaus

Esitys: Olli esittelee vuosijuhlien tämän hetkistä tilannetta. Venn jatkot
kysymysmerkki.

Päätös: Tilannekatsaus tuotiin tiedoksi.
5.5.5. Vuosijuhlien rahaliikenne

Tällä hetkellä ilmeisesti hieman epäselvyyttä vuosijuhlien rahaliikenteestä esim.
milloin rahaa laitetaan vuosijuhlatilille, mille tilille sponsoritulot ohjataan ja miltä
tililtä kuluja maksetaan jne. Sovitaan siis yhdessä yleisistä käytännöistä liittyen
vuosijuhlien rahaliikenteeseen. Ajankohtaisena myös vuosijuhlien illalliskorttien
laskutus.

Esitys: Sovittiin vuosijuhliin liittyvästä rahaliikenteestä. Vuosijuhlien
rahaliikennettä ei ohjata vuosijuhlatilille. Rahaliikenne Radikaalin “päätilin” kautta.

Päätös: Esityksen mukaan.

5.5.6. Etikettiohjeet nettisivuille
Vuosijuhliin liittyy tietynlaisen etiketin noudattamista, vaikka ei tämä niin vakavaa
ole. Jäsenistöltäkin on tullut useampaan otteeseen kysymyksiä etikettiin liittyen.
Tähän yhteyteen olisi myös hyvä saada ohjeistusta ainejärjestönauhasta ja
mahdollisuudesta ostaa se. Ruusukeohjeet samaan syssyyn tai linkkaus JYYn
ohjeeseen.

Esitys: Päivitetään Radikaalin sivuille etikettiohjeet vuosijuhlia varten.
Mainostetaan myös ainejärjestönauhaa.

Päätös: Esityksen mukaan.
5.5.7. Ehdotus vuosijuhlien menojen leikkaamisesta vujutiimille

Sponsorirahoja ei olla saatu tarpeeksi. Tässä kohtaa voisi olla parasta leikata
menoista. Mietteitä mahdollisista leikkauksista:



JYVÄSKYLÄN YLIOPISTON KEMISTIT RY - HALLITUKSEN KOKOUS 1/2024 4/6

-Tarvitaanko sillikselle 2000€ arvosta ruokaa? Huoli hävikin määrästäkin on suuri,
kun kaikki eivät kuitenkaan sillikselle saavu eikä darralättyjä niin paljoa syö.
1000-1300€? Samalla sillislippujen hintaa voitaisiin laskea reilummalle tasolle.
-Tarvitaanko sillikselle 300€ (+tuontikulut) hintaista paljua? Palju voi olla
vujusaunalla, missä palju maksaa 60€.
-Onko bändin budjetti vieläkin 1000€?
-Juomaliput 2000€.
-Cocktailtilaisuus: Onko budjetissa huomioitu myös vuoden 2024 hallituslaisten
osallistuminen?

Esitys: Tuodaan vuosijuhlatiimin kokouksessa asia esille
Päätös: Esityksen mukaan.

5.6. Jäsentikut
Jäsenrekisteri muistitikuilla vaara korruptoitua. Lauri kysyy JYY:ltä apua tilanteeseen.

6. Tapahtumat ja liikunta
6.1. Menneet

6.1.1. Kauden avaus Revo 9.1.
Hyvin mahduttiin. Enemmän porukkaa kun normi päivinä. Revon ranu ale on
poistunut. Aiheuttaa harmitusta.

6.1.2. Leffailta Boombox 10.1.
Ihan pieni kourallinen katsojia. Tapahtuma ei vedä paljon porukkaa, mutta joskus
on kiva pitää tapahtuma missä tapsat saa vaan röhnöttää. Katsottiin Encanto ja
Lehmäjengi. Todetaan kuluja 17,50e tarjottaviin.

6.1.3. Tietovisa Revo 17.1.
Todetaan kuluja 18,65e palkintoihin. Osallistujia noin 15 kpl. Tapahtumaideana
toimiva, mutta ajankohta/paikka huono?

6.1.4. Orbitaaliin työnhaku juttua
Loimu hyppäsi kelkkaan puhumaan vähän työnhausta, olemaan avoin
askarruttaville kysymyksille ja pyysimme kemistejä kertomaan omasta
työnhaustaan Orbitaalissa.

6.2. Tulevat
6.2.1. Ex-kinkkusauna, nykyinen nakkisauna 24.1.

Todetaan kuluja 140e Opinkiven saunan varaukseen. Budjetoidaan 40e
tarjottaviin. Vuokrataan JYY:ltä bingokone. Budjetoidaan 20e palkintoihin.

6.2.2. Kyykkä Mattilanniemi 31.1.
Loimu tulee grillaamaan, pelataan vähän omaa kyykkää kun helmikuu on kyykkä
kuukausi. Jos lumi suo saa pyöräyttää lumiukkoja. Lähdetään kaikki aktiivisesti
kyykkäämään vaikka ei ollakaan hyviä niin jäsenistökin uskaltaa, on ollu
harmillista osallistumista…

6.2.3. JM-kyykkä 3.2.
Tarvitaan kenttätuomari. Hallituslaisissa vapaaehtoista?

6.2.4.Laskiainen 22.2.
Kilpailutettiin bussit. Saatiin hieno tarjous viimevuoteen verrattuna, hyvä tapsat!
Tarvitaan JV-kortillisia, palkkio luvassa! Onko tietoa onko kemisteissä?

6.2.5. Kevätkokous 13.3.
Todetaan kuluja 140e opinkiven varaukseen ja budjetoidaan 60e paljuun kun
odotellaan että se saadaan korjattua.

6.2.6. Vujuviikko sauna 4.4.
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Vujuviikolla on torstaina Opinkiven sauna, joten todetaan kuluja 140e
varaukseen. Budjetoidaan 60e paljuun kun odotellaan että saadaan lisättyä
tilaukseen.

6.2.7. SOPO-KOPO-kahvit (appro)
Tuli toiveita pitää taas tänä vuonna, eli kierretään ainejärjestöjen koppeja.
EVHV-nakki tästä.

7. Media-asiat
7.1. Ruisku

7.1.1. Syksyn Ruisku sai hyvää palautetta, mutta voisi varmaan vielä pienentää
painomäärää (ehkä 60-70 kpl).

Päätös: Vähennetään Ruiskun painomäärä 60:een kpl.
7.1.2. Pitäisi varmaan Ruiskutiimi-info pitää. Harvoin niissä ketään on, mutta

periaatteen vuoksi, jos jollaki ois mielenkiintoa. Auttakaa mainoksissa pliis.

8. EVHV
8.1. Edunvalvonta

8.1.1. Kurssipalautteet
Opiskelijoilta kerätty kurssipalautteet kursseista Biologinen kemia ja Kemiallinen
tasapaino. Biologisesta kemiasta saatu kurssitentti sekä luentodiat. Koostaminen
jatkuu.
8.1.2. Kohtuuttoman korkea sillislipun hinta
Vujusilliksen lipun hinnaksi oli esitetty vujukokouksessa 20€. Muilla ainejärjestöillä
saman tapahtuman hinta on ollut 10€. Mistä hinta tulee ja mikä määrittää korkeamman
hinnan verrattuna muihin ainejärjestöihin? Linjataanko aiheesta alhaisempi hinta?

Ollin vastaus:
Syyskokouksen liitteistä voi käydä budjettiarviosta katsomassa silliksen arvioituja
kuluja, jotka ovat noin 2650 €. Tämän, kun jakaa 150 osallistujalla saadaan summaksi
17,7 € per osallistuja. 150 osallistujaa on ollut läpi vuosijuhlien vakio nimittäjä
muissakin järjestelykysymyksissä.
Sillislippujen erillinen myynti on jo itsessään tällä kertaa erikoinen asia, joten jotta
niitäkin lippuja ei myytäisi tappiolla, olisi hyvä että lipun hinta on vähintään 18 €.
Illalliskortteja myydään tällä hetkellä 3,1 € tappiolla. Sekä illalliskorttien alijäämä että
sillis on tarkoitus kattaa sponsorituloilla, jotka eivät kuitenkaan tällä näkemyksellä tule
ylttämään tavoitteeseen. Luonnollisesti myös osallistujien lisääminen sillikselle lisää
kustannuksia.

Ei tehdä päätöksiä.

8.2. Forumit
8.2.1. PJ-forum

PJ-forumissa tutustumista sekä kerrottiin kaikille millasilla fiiliksillä mennään
vuoteen 2024. Ei kummempia. Ei erillisiä tarjoiluja :(

8.2.2. KOPO-forum
Esittäydyttiin toisillemme ja jaettiin fiiliksiä ja odotuksia tulevalle vuodelle. Käytiin
myös läpi esimerkkejä mahdollisista KOPO keisseistä.

9. Palauteboksin läpikäynti
Ei uutta palautetta.



JYVÄSKYLÄN YLIOPISTON KEMISTIT RY - HALLITUKSEN KOKOUS 1/2024 6/6

10. Muita esille tulevia asioita
- vuosijuhla edustus selkeämmäksi
- Jawad ehdottaa hallitusta olemaan aktiivisempi moderoimaan discord palvelinta.

11. Budjetoinnit
Todetaan kuluja

● 17,50e leffailta tarjottavat
● 18,65e tietovisa-illan palkintoihin
● 140e Opinkiven varaus nakkisaunaan
● 140e kevätkokouksen saunaan
● 140e vujuviikon saunaan

Budjetoidaan
● 40e nakkisaunan tarjottaviin
● 20e nakkisaunan bingon palkintoihin
● 60e palju kevätkokous
● 60e palju vujuviikko

12. Pöytäkirjojen hyväksyminen
Ehdotus: Hyväksyttiin pöytäkirjat 0/24 ja 13/23
Päätös: Hyväksyttiin 0/24 muutoksin: allekirjoitusoikeuksiin taloudenhoitajan ja sihteerin
nimet mukaan.
Hyväksyttiin 13/23

13. Seuraava kokous
5.2. klo 16:15 paikka Ag B301

14. Kokouksen päättäminen
Päätettiin kokous klo 18:20.

Pöytäkirjan hyväksyminen ja allekirjoitukset
Pöytäkirja on hyväksytty hallituksen kokouksessa ___/______

____/____/_____ _____/____/______

_________________________ _______________________________
Lauri Laitinen, puheenjohtaja 2024 Antti Laajalahti, sihteeri 2024


